
Mestská časť Košice-Sídlisko Ťahanovce, Americká trieda 15, 040 13 Košice 

Záznam 

zo 7. zasadnutia finančnej komisie zo dňa 28. mája 2024 

Prítomní:       Ing. Ján Pavúk – predseda 

Členovia:       Ing. Štefan Bereš 

                       MVDr. Jozef Figeľ 

                        

Neprítomní:    Ing. Tomáš Jurkovič - ospravedlnený  

                       Ing. Juraj Mazák, Ing. Paed. IGIP  -  ospravedlnený          

                         

Prizvaní:         Mgr. Marta Baxová – tajomník 

                       JUDr. Beáta Zemková – prednosta MÚ 

           

Program:  

1. Otvorenie 

2. Záverečný účet mestskej časti  za rok 2023 so stanoviskom audítora + výročná správa 

za rok 2023 

3. Hodnotiaca správa  plnenia programového rozpočtu za rok 2023 

4. Čerpanie rozpočtu za I. štvrťrok 2024 

5. Prerokovanie žiadostí o poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti na II. polrok 

2024  

6. Programový rozpočet mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce na rok 2024 –           

3. zmena rozpočtu 

7. Prehľad pohľadávok na odpis 

8. Rôzne 

9. Záver 

 

Bod 1 

Otvorenie 

      Finančnú komisiu otvoril predseda Ing. Ján Pavúk. Na základe prezenčnej listiny 

konštatoval, že komisia je uznášaniaschopná. Program zasadnutia bol schválený podľa 

pozvánky. 

 

Uznesenie: 

Finančná komisia schvaľuje predložený návrh programu zasadnutia finančnej komisie. 

Hlasovanie: za: 3                                        proti: 0                               zdržali sa: 0         

 

Bod 2 

Záverečný účet mestskej časti za rok 2023 so stanoviskom audítora + výročná správa za 

rok 2023 

      Materiál pripravila a prítomných s ním oboznámila Mgr. Marta Baxová. Členom komisie 

bola poskytnutá informácia o stanovisku audítora, ktoré je neoddeliteľnou súčasťou celého 

materiálu. Členovia nemali k materiálu pripomienky. Členovia boli oboznámení aj s obsahom 

výročnej správy, ktorej predmetom je zhodnotenie celkového rozpočtu a jeho plnenia, ďalej 

bilancia aktív a pasív a stručný prehľad zostatkov niektorých účtov pohľadávok a záväzkov 

mestskej časti. Členovia nemali k materiálu pripomienky.   



Uznesenie: 

Finančná komisia berie na vedomie záverečný účet mestskej časti so stanoviskom audítora 

a výročnú správu za rok 2023 a odporúča Miestnemu zastupiteľstvu Záverečný účet mestskej 

časti za rok 2023 prerokovať s prebytkom 162 985,96 eur a vysporiadať prebytok prevodom   

do Rezervného fondu.  

 

Hlasovanie: za: 3                                        proti: 0                               zdržali sa: 0    

 

Bod 3 

Hodnotiaca správa  plnenia programového rozpočtu za rok 2023 

      Materiál pripravila a prítomných s ním oboznámila Mgr. Marta Baxová. Členovia nemali 

k materiálu pripomienky.   

 

Uznesenie: 

Finančná komisia berie na vedomie hodnotiacu správu za rok 2023 a odporúča Miestnemu 

zastupiteľstvu  hodnotiacu správu za rok 2023 prerokovať. 

 

Hlasovanie: za: 3                                        proti: 0                               zdržali sa: 0         

 

Bod 4 

Čerpanie rozpočtu za I. štvrťrok 2024 

      Predseda komisie požiadal Mgr. Martu Baxovú, aby uviedla materiál pripravený                    

na zasadnutie Miestneho zastupiteľstva „Čerpanie rozpočtu za I. štvrťrok 2024“. Materiál bol 

pripravený podľa stavu z účtovníctva ku dňu 31.03.2024. Informácia o plnení rozpočtu  bola 

prijatá členmi komisie bez pripomienok. Nakoľko neboli zo strany členov komisie ďalšie 

otázky, členovia komisie pristúpili k hlasovaniu. 

 

Uznesenie: 

Finančná komisia berie na vedomie predložený materiál Čerpanie rozpočtu za I. štvrťrok 2024.  

Hlasovanie: za 3                                        proti: 0                               zdržali sa: 0         

 

Bod 5 

Prerokovanie žiadostí o poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti na II. polrok 2024 

      Členom komisie bol predložený zoznam dotácií, ktoré boli doručené na mestskú časť 

v termíne do 10.05.2024. K jednotlivým žiadostiam sa členovia vyjadrovali a na záver 

hlasovaním podporili žiadosti v primeranej výške a s ohľadom na celkovo schválený objem 

financií na dotácie na rok 2024.  

 

Uznesenie: 

Finančná komisia odporúča miestnemu zastupiteľstvu schváliť dotácie na II. polrok 2024 

podľa návrhu Finančnej komisie – viď zoznam dotácií – t. j. vo výške 1 600,00 eur. 

 

Hlasovanie: za 3                                        proti: 0                               zdržali sa: 0         

 

Bod 6 

Programový rozpočet mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce - 3. zmena rozpočtu  

       



       Materiál 3. zmena rozpočtu na rok 2024 pripravila hlavne na základe návrhu oddelenia 

rozvoja a vnútornej správy  Mgr. Marta Baxová. Materiál bol pripravovaný na základe potrieb 

mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce, ktoré je potrebné riešiť v roku 2024. K jednotlivým 

bodom zmeny programového rozpočtu podal krátke vysvetlenie PhDr. Jaroslav Žďára. Návrh 

na  zmeny sú hlavne v bežných výdavkoch: 

-  v Programe č.5: Doprava a to navýšenie  Podprogram 5.2: Lokálne opravy chodníkov 

a schodísk. Návrh mestskej časti bol navýšiť o 15 000,00 eur. Finančná komisia 

odporúča sumu v podprograme 5.2 navýšiť o 85 000,00 eur a určiť si priority, ktoré 

chodníky a schody je nevyhnutné opravovať. 

 

Uznesenie: 

Finančná komisia odporúča navýšenie v Programe 5: Doprava, Podprogram 5.2: Lokálne 

opravy chodníkov a schodísk o 85 000,00 eur  

 

Hlasovanie: za 2                                        proti: 0                               zdržali sa: 1         

 

- v Programe č.6: Prostredie pre život, podprogram 6.1: Bežná údržba verejnej zelene – 

revitalizácia plochy pri zastávka MHD Belehradská navýšenie o 1 000,00 eur 

 

Uznesenie: 

Finančná komisia odporúča navýšenie v Programe 6: Prostredie pre život, podprogram 6.1:  

Bežná údržba verejnej zelene o 1 000,00 eur  

 

Hlasovanie: za 3                                        proti: 0                               zdržali sa: 0 

 

zmeny v kapitálových výdavkoch: 

- v Programe č. 1: Plánovanie, manažment a kontrola, podprogram č. 1.8 Projekty, 

porealizačné zamerania, cieľ podprogramu č.1 – projekt k úprave renesančného stĺpa 

a PD k cyklotrase Mončí potok  vo výške 15 000,00 eur členovia finančnej komisie 

navrhujú nerealizovať 

- nový cieľ podprogramu č.4 Europark – vo výške 5 000,00 eur navrhujú schváliť 

- podprogram 1.9 Vysporiadanie pozemkov na území mestskej časti Košice – Sídlisko 

Ťahanovce – cieľ podprogramu č. 1: Odkúpenie vo výške 20 000,00 eur navrhujú 

schváliť 

 

Uznesenie: 

Finančná komisia odporúča navýšenie v Programe 1: Plánovanie, manažment a kontrola, 

kapitálové výdavky spolu o 25 000,00 eur 

 

Hlasovanie: za 3                                        proti: 0                               zdržali sa: 0 

 

- v Programe č. 3: Interné služby mestskej časti, nový podprogram 3.5: Audit 

kybernetickej bezpečnosti doplniť sumu 5 000,00 eur 

 

Uznesenie: 

Finančná komisia odporúča navýšenie v Programe 3: Interné služby mestskej časti, nový 

podprogram  o 3 000,00 eur  

 

Hlasovanie: za 3                                        proti: 0                               zdržali sa: 0         

 



Finančná komisia odporúča ostatné zmeny prerokovať v Miestnom zastupiteľstve a 3. zmenu 

rozpočtu schváliť s navrhovanými zmenami.  

 

Hlasovanie: za: 3                                        proti: 0                               zdržali sa: 0         

 

Bod 7 

Prehľad pohľadávok na odpis 

     Mgr. Marta Baxová informovala prítomných o troch pohľadávkach mestskej časti, ktoré sú 

nevymožiteľné. Na najbližšie zasadnutie Finančnej komisie bude pripravený podklad zo strany 

mestskej časti na ich vysporiadanie prípadne odpis, ktorý navrhuje audítor aj hlavná kontrolórka 

MČ.  

 

Bod 8 

Rôzne 

      JUDr. Beáta Zemková informovala členov komisie o pripravovaných kúpnych zmluvách 

na ďalšie vysporiadavanie pozemkov v mestskej časti, ktoré budú predložené na schválenie 

Miestnemu zastupiteľstvu.  

 

Bod 9 

Záver 

      Po prerokovaní všetkých bodov programu predseda komisie prítomným poďakoval 

a zasadnutie finančnej komisie ukončil. 

 

Zapísala : Mgr. Marta Baxová 

Košice, 05. júna  2024 

 

                                                                         Ing. Ján Pavúk – predseda finančnej komisie 


